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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Kultúra, Civil Szervezetek, 
Városmarketing Bizottságának 2022. november 22. (kedd) napján 14 óra 45 perckor 
Szekszárd Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatalának Dísztermében megtartott rendkívüli, 
nyilvános üléséről. 
 
Jelen vannak:     
     Csötönyi László elnök; 

Illés Tamás elnökhelyettes; 
Murvai Árpád tag; 
Faragó Zsolt tag; 
 

 
Tanácskozási joggal megjelentek: 

dr. Ambrus Gábor jogi és bizottsági referens; 
Majnay Gábor osztályvezető; 
Losonczyné Csuprik Erika közművelődési referens; 
Herr Teréz főépítész; 

 
Meghívott: 
     Berlinger Attila ügyvezető igazgató; 
Távol maradását jelezte: 

Szabó Gergő bizottsági tag; 
    
Az elnök megállapítja, hogy az 5 tagú bizottságból 4 tag van jelen, a bizottság 
határozatképes. A nyilvános ülést 14 óra 45 perckor megnyitja. Az elnök köszönti a 
jelenlévőket. Az elnök javasolja, hogy technikai okok miatt a második napirendi pontot 
vegye a bizottság előre és ebben a sorrendben tárgyalja meg. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a napirendre vonatkozó javaslatát a sorrendváltoztatással 
együtt, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott és a következő 
napirendet állapította meg: 

 
NAPIREND 

NYILVÁNOS: 
 
1. napirendi pont:  
Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Integrált Településfejlesztési Stratégiája 
felülvizsgálatának elfogadásáról (Közgyűlési előterjesztés véleményezése) 
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(243. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Magyarné Somogyvári Tünde osztályvezető 
Meghívott: dr. Mérei András tanácsadó, EX ANTE Kft. 
 
2. napirendi pont: 

A Szekszárdi Közművelődési Szolgáltató Nonprofit Kft. 2022. évi III. negyedéves pénzügyi 
beszámolója (Közgyűlési előterjesztés véleményezése) 
(235. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Berlinger Attila ügyvezető igazgató 
Előadó: Berlinger Attila ügyvezető igazgató 
 
3. napirendi pont: 

Javaslat a Szekszárdi Települési Értéktár Bizottság szervezeti és működési szabályzatának 
módosítására (Közgyűlési előterjesztés véleményezése) 
(220. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
Előadó: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
 
4. napirendi pont: 

Javaslat támogatási kérelmek elbírálására 
(47. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László képviselő  
Előadó: Csötönyi László képviselő 
 
5. napirendi pont: 

A Szekszárdi Települési Értéktár Bizottság 2022. évi beszámolója (Közgyűlési előterjesztés 
véleményezése) 
(222. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László képviselő 
Előadó: Csötönyi László képviselő 
 
6. napirendi pont: 

Javaslat a Szent István téren a Pénzverő c. szobor elhelyezésére (Közgyűlési előterjesztés 
véleményezése) 
(229. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Herr Teréz főépítész 
Előadó: Herr Teréz főépítész 
 
7. napirendi pont 

Javaslat civil szervezettel kapcsolatos megállapodásról szóló döntés meghozatalára 
(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Illés Tamás elnökhelyettes 
Előadó: Illés Tamás elnökhelyettes 
 
ZÁRT: 
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8. napirendi pont: 

Javaslat „Szekszárd Városért a művészet erejével” elismerő címek adományozására 
(Közgyűlési előterjesztés véleményezése) 
(221. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
 
9. napirendi pont: 

Javaslat Mészöly Miklós emlékplakett adományozására (Közgyűlési előterjesztés 
véleményezése) 
(224. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
 

1. napirendi pont: 

Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Integrált Településfejlesztési Stratégiája 
felülvizsgálatának elfogadásáról (Közgyűlési előterjesztés véleményezése) 
(243. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Magyarné Somogyvári Tünde osztályvezető 
Meghívott: dr. Mérei András tanácsadó, EX ANTE Kft. 
 
Csötönyi László elnök: Megkaptátok az anyagot. Akkor online bekapcsolódik a szakember dr. 
Mérei András.  
 
dr. Mérei András tanácsadó, EX ANTE Kft.: Röviden összefoglalja Szekszárd Megyei Jogú Város 
Integrált Településfejlesztési Stratégiájának tartalmát és jelentőségét. 
 
Csötönyi László elnök: Rendben, akkor az előterjesztésben szereplő határozati javaslattal 
kapcsolatban kell döntenünk. 
 
Murvai Árpád bizottsági tag: Köszönöm, szeretettel üdvözlöm, egy olyan kérdést tennék fel, 
hogyan ítéli meg az ITS keletkezésének társadalmi és gazdasági körülményeit, mennyiben ad 
realitást az ITS-ben megfogalmazottaknak a mai helyzetben? Köszönöm. 
 
dr. Mérei András tanácsadó, EX ANTE Kft.: A mai gazdasági helyzet tekintetében azt lehet 
először is mondani, minden bizonytalan, itt az a biztos, hogy semmi sem biztos, lényegében a 
célokat és a célrendszert az ismereteik szerinti célokhoz és az EU-s nagyobb irányelvekhez 
igazítottuk. Ezeknek a realitása véleményem szerint helytálló, abban a tekintetben, hogy az 
Európai Unió mintha megérezte volna, hogy az energiafüggőség/függetlenség kérdésére, az 
energiahatékonyságra és a digitalizációra kell a hangsúlyt fektetni, itt nyilván benne van a 
klímavédelem nagyon fontos területe is, valamint mindazok az intézkedések, amik a helyi 
környezet védelmét szolgálják. Azt gondolom, hogy azok a célok, amelyek az áprilisban 
elfogadott anyagban szerepelnek, azok helytállóak, a jelenlegi pályázati felhívások alapján mi 
reálisnak tartjuk ezeknek a teljesülését. 
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Kérdés hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 2 
igen szavazattal, 2 nem szavazattal nem fogadott el. 
 
2. napirendi pont:  
A Szekszárdi Közművelődési Szolgáltató Nonprofit Kft. 2022. évi III. negyedéves pénzügyi 
beszámolója (Közgyűlési előterjesztés véleményezése) 
(235. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Berlinger Attila ügyvezető igazgató 
Előadó: Berlinger Attila ügyvezető igazgató 
 

Berlinger Attila ügyvezető igazgató: Néhány gondolattal szeretném kiegészíteni csak. Az 
eredményünk nem túl fényes pénzügyileg, de ez szerintem nem is lepett meg senkit. Ugye 
szeptember 30-a egy napi állapotot tükröz. Volt egy 81 000 000 ft-os szállítói tartozásunk. Ez 
a Szüreti napok utáni időszak. Annyit elmondanék, hogy ez októberre már 20 000 000 ft-al 
csökkent. Tolunk magunk előtt egy 31 000 000 ft-os veszteséggel zárult Pünkösdi Fesztivált, 
illetve a szállítói tartozás közel 50 %-a a takarításból származó tartozás az önkormányzat felé. 
Van ugye azért 25 000 000 ft-os rendezvénytámogatás a kulturális tárcától, illetve a Hermann 
Ottó társaság is támogatott minket. Ezek heteken belül megérkezhetnek. A fizetések 
jogszabályi emelése egy külön számlán kerül rendezésre. Szóval az kiadásként sehol nem 
jelenik meg. Az igazán nehéz időszak előttünk áll. Ugye ez az energiaáremelkedés komoly 
gondokat okozhat majd. Azt meg kell jegyeznem, hogy ha a jelenlegi állapotot tartani tudjuk, 
akkor van rá esély, hogy ne robbanjon be az energiaköltség a Babitsban sem. A héten 
egyébként árajánlatot kapunk, mert lejár a szerződésünk. Megegyezés kérdése, de 
előreláthatóan háromszorosára emelkedik majd az energiaköltség. Nagyon nehezen kezelhető 
szituáció ez mindenki számára. Meg kell jegyezni, hogy sok civil szervezet is tevékenykedik 
nálunk. Használják a Kulturális Központot. Sok megkeresést kapok, hogy ők is szeretnének a 
költségeiken igazítani és csökkenteni a bérleti díjon. Én ilyenkor közlöm, hogy sajnos nem 
tudunk. Sőt meg kéne ezeket a díjakat emelni. Részben ezért is javasoltam már korábban, hogy 
vizsgáljuk felül az együttműködési megállapodásokat a civil szervezetekkel, mert 
költséghatékonyabbá kell tennünk az épület használatát. Jövő évtől kezdve kompromisszumra 
kell jutnunk ezekben a kérdésekben, mert, ha így marad és ennyi szervezet használja 
ingyenesen a Babitsot, mint most akkor tarthatatlan állapot lép fel és nem tudunk üzemelni 
sem. 
 
Csötönyi László elnök: Köszönjük szépen.  
 
Murvai Árpád tag: Az lenne a kérdésem, hogy milyen formában létezik az az ígérvény az állam 
részéről, amit említettél? 
 

Berlinger Attila ügyvezető igazgató: Egy miniszteri engedélyező aláírásra várunk. Minden 
héten egyeztetek a tárcával. Én 99%-ra veszem, hogy ez megérkezik a hetekben. Ez egy 
megítélt támogatás.  
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Kérdés hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 
igen szavazattal egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta:  
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Kultúra, 
Civil Szervezetek,  

Városmarketing Bizottságának 69/2022. (XI.22.) határozata 
Szekszárdi Közművelődési Szolgáltató Nonprofit Kft. 2022. évi III. 

negyedéves pénzügyi beszámolójáról 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kultúra, 
Civil Szervezetek és Városmarketing Bizottság Szekszárdi Közművelődési 
Szolgáltató Nonprofit Kft. 2022. évi III. negyedéves pénzügyi 
beszámolóját a Közgyűlésnek elfogadásra javasolja.  

 

Határidő:  2022. november 24. 

Felelős:  Csötönyi László elnök 

 
 
3. napirendi pont: 

Javaslat a Szekszárdi Települési Értéktár Bizottság szervezeti és működési szabályzatának 
módosítására (Közgyűlési előterjesztés véleményezése) 
(220. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
Előadó: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
 
Csötönyi László elnök: Igazából ez semmi extra információt nem tartalmaz. Törvényi 
változások miatt kell technikai módosításokat alkalmazni. Ez a működést nem fogja érinteni. 
 
Kérdés hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 
igen szavazattal egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta:  
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Kultúra, 
Civil Szervezetek,  

Városmarketing Bizottságának 70/2022. (XI.22.) határozata 
a Szekszárdi Települési Értéktár Bizottság szervezeti és működési 

szabályzatának módosításáról 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kultúra, 

Civil Szervezetek és Városmarketing Bizottság „Javaslat a Szekszárdi 

Települési Értéktár Bizottság szervezeti és működési szabályzatának 

módosítására” tárgyú előterjesztés határozati javaslatát a Közgyűlésnek 

elfogadásra javasolja.  
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Határidő:  2022. november 24. 

Felelős:  Csötönyi László elnök 

 
4. napirendi pont: 

Javaslat támogatási kérelmek elbírálására 
(47. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László képviselő  
Előadó: Csötönyi László képviselő 
 
Csötönyi László elnök: 1 244 000 ft tartalék keretünk van még. Beszéltük, hogy Advent méltó 
megünneplésére mekkora szükségünk van. A Kulturális Központnak viszont minden forintra 
szüksége van. Azt gondolom, hogy ennek a támogatására felhasználhatnánk ezt az összeget. 
Így a Művészetek Háza kinyithatna az Adventi időszakra. Az ebben a történetben érintett 7 
együttes így felléphet majd méltó körülmények között. Ezen kívül a Jövő Vendéglátóipari 
Szakembereiért Alapítvány is benyújtott egy kérelmet. Szintén ugyanerre a költségekre 
szánnák. Tegnap jelezte az OKSI bizottság, hogy ők is tudnák esetleg támogatni az Alapítvány 
kérelmét. 
 
Murvai Árpád tag: Én azt javasolnám, hogy szülessen most egy olyan határozat, hogy az 
alapítvány kérelmét az OKSI bizottsághoz utalják és akkor holnap előterjesztem az ülésünkön. 
Szerintem is egyébként szükségünk van egy méltó Adventre. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Tegnap beszéltünk erről a témáról. Ugye korábban már 
egyeztetések tárgya volt és mi nagyon szerettük volna a bizottsági kereteket megemelni, ez 
nem sikerült. Ez azért amit most csinálunk, ez egy rendkívüli helyzetben adott támogatás 
megítélése. Szóval ezzel azt akarom mondani, hogy ez nem lehet tendencia. Ez egy felkészülési 
helyzetben adott támogatás. Abban történő felkészülésre, hogy ezek a költségek 
megemelkedtek. Ezeket az összkiadásokba be kell majd építeni a jövőben. 
 
Kérdés hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 
igen szavazattal egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta:  
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Kultúra, 
Civil Szervezetek,  

Városmarketing Bizottságának 71/2022. (XI.22.) határozata 
a beérkezett kérelmek támogatásáról  

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
Kultúra, Civil szervezetek, Városmarketing Bizottsága  
 

1. a 2022. évi Tartalék Kerete terhére összesen 1 644 eFt 

értékben az alábbi támogatásokat ítéli meg az egyesületek 

számára: 
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Szekszárdi Közművelődési Nonprofit 
Kft. 

1 117 eFt 
 

Gagliarda Kamarakórus Egyesület 100 eFt 

Szekszárdi Gárdonyi Zoltán 
Református Együttes Közhasznú 
Egyesület 

100 eFt 

Tolna Megyei Illyés Gyula Könyvtár 127 eFt 
 

Szekszárdi Madrigálkórus Egyesület 100 eFt 

Tücsök Zenés Színpad Egyesület 100 eFt 

 

Határidő: 2022. november 22.  

Felelős: Csötönyi László elnök 

 
2. az alapítványok által benyújtott pályázatokat – összesen 300 eFt 

értékben - az alábbiak szerint javasolja támogatni a 

Közgyűlésnek. 

 
Szekszárd Junior Stars Alapítvány 100 eFt 

 
Szekszárdi Jazz Quartett Alapítvány 100 eFt 

 
Szekszárdi Kamarazenekar Alapítvány 100 eFt 

 

 

Határidő: 2022. november 24.  

Felelős: Csötönyi László elnök 

 
3. felkéri a Polgármesteri Hivatalt a támogatói okiratok 

elkészítésére. 

 
Határidő:       2022. december 2.   
Felelős:          dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető                        

4. felhívja a polgármestert az elkészített támogatói okiratok 

aláírására. 

 
Határidő: 2022. december 8. 
Felelős: Ács Rezső polgármester 
                          

5. felkéri a Polgármesteri Hivatal Gazdasági Igazgatóságát a 

támogatási összegek átutalására. 
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Határidő:       2022. december 16. 
Felelős:          Szántóné Karl Rita pénzügyi osztályvezető 
                       Zsiga Marianna számviteli osztályvezető 

5. napirendi pont: 

A Szekszárdi Települési Értéktár Bizottság 2022. évi beszámolója (Közgyűlési előterjesztés 
véleményezése) 
(222. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László képviselő 
Előadó: Csötönyi László képviselő 
 
Csötönyi László elnök: Tavasszal ezt is szintén átbeszéltük. Tavasszal is kerültek be új tárgyak 
az értéktárba. Erről szól ez az előterjesztés. 
 
Kérdés hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 
igen szavazattal egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta:  
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Kultúra, 
Civil Szervezetek,  

Városmarketing Bizottságának 72/2022. (XI.22.) határozata 
a Szekszárdi Települési Értéktár Bizottság 2022. évi beszámolójáról 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kultúra, 

Civil Szervezetek és Városmarketing Bizottság a „Szekszárdi Települési 

Értéktár Bizottság 2022. évi beszámolójáról” tárgyú előterjesztés 

határozati javaslatát a Közgyűlésnek elfogadásra javasolja.  

Határidő:  2022. november 24. 

Felelős:  Csötönyi László elnök 

 
 
6. napirendi pont: 

Javaslat a Szent István téren a Pénzverő c. szobor elhelyezésére (Közgyűlési előterjesztés 
véleményezése) 
(229. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Herr Teréz főépítész 
Előadó: Herr Teréz főépítész 
 
Csötönyi László elnök: Herr Terézt is üdvözlöm. Amennyiben szeretné kiegészíteni az 
előterjesztést akkor kérem tegye meg. Annyit előtte hozzátennék, hogy az OTP bank előtti 
virágágyásba kerülne a szobor. 
 
Murvai Árpád elnök: A közvetlen környezetét megálmodták már? 
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Herr Teréz főépítész: Lefolytattunk egy egyeztetést. Ott a szakemberekkel megbeszéltük, 
hogy lesz elhelyezve. Az esővédelem mellett egyebet nem telepítettünk a szobor köré. Elég 
szűkös ott a hely. Ez egy egyirányba néző szobor. Tehát fontos volt, hogy mégis kinek fog hátat 
fordítani. Ez is tisztázva lett és a lehető legjobb megoldást választottuk.  
 
Kérdés hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 
igen szavazattal egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta:  
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Kultúra, 
Civil Szervezetek,  

Városmarketing Bizottságának 73/2022. (XI.22.) határozata 
Javaslat a Szent István téren a Pénzverő c. szobor elhelyezésére 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kultúra, 

Civil Szervezetek és Városmarketing Bizottság a „Javaslat a Szent István 

téren a Pénzverő c. szobor elhelyezésére” tárgyú előterjesztés határozati 

javaslatát a Közgyűlésnek elfogadásra javasolja.  

Határidő:  2022. november 24. 

Felelős:  Csötönyi László elnök 

 
7. napirendi pont 

Javaslat civil szervezettel kapcsolatos megállapodásról szóló döntés meghozatalára 
(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Illés Tamás elnökhelyettes 
Előadó: Illés Tamás elnökhelyettes 
 
Illés Tamás elnökhelyettes: A bizottságunknak eleve vizsgálnia kell a civil szervezetekkel 
kötött megállapodásokat. Most várjuk a jogi osztály segítségét az anyaggyűjtésben. Ennek a 
szóban forgó szervezetnek az együttműködési megállapodása már 2022 januárjában lejárt. 
Mondhatnám, hogy jogcím nélkül van ott. Most a rezsiválságban ez már abszolút nem 
tolerálható. A közgyűlés is hozott már döntést ezzel kapcsolatban, hogy ugye a fizetési 
elmaradások megtérítése mellett újra lehet gondolni ezt az együttműködést. Később volt 
kísérlet ennek a határozatnak a végrehajtására, de nem vezetett eredményre. Nem tudom 
kinek róható fel ez a helyzet, de senkinek senkivel nincsen jogviszonya. Erre keressük a 
megoldást. Egyébként megjegyezném, hogy önkormányzati feladatba is csak annyiban fér bele 
ez, hogy a hajléktalanság visszaszorítására hivatkoznak a munkahelyteremtés területén. Itt én 
szerintem nem lesz jó megoldás. Hozzá kell tenni, hogy van fizetőképes kereslet erre a helyre, 
amiről szó van. Az UDTE-nek egyébként lenne máshol is lehetősége a működés biztosítására. 
Ezt a Vagyonkezelő Nkft. biztosítaná. 3 ilyen helyről tudok. Ebből az egyik, amiről tudok, az 
teljesen a profiljába vág a szervezetnek. 
 
Csötönyi László elnök: Meg kell említeni, hogy a Nemzeti Művelődési Intézet megyei 
képviselete az érdeklődő a szóban forgó egységre. Profilba is vág és arról nyilatkoztak, hogy 
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akár 200 000 Ft-os bérleti díjat is képesek lennének fizetni. Ez azért a 0-hoz képest nagy 
előrelépés lenne és azt hiszem, hogy be is illeszkedik a Kulturális Központba és rendezvényeket 
hoznának ide, mi szintén pénzt termelhetne.  
 
Berlinger Attila ügyvezető igazgató: Ahogy az előttem szólók elmondták, ez az 
együttműködési megállapodás korábban ingyenes használatot biztosított. Ez lejárt. Jelenleg 
az a helyzet, hogy felhoztuk, hogy a rezsit fizessék meg és akkor az együttműködés marad. 
Jelenleg pedig jogcím nincs és így nem tudunk követelni sem semmit. Ami megállapított 
fizetési kötelezettségük lenne, az csak a rezsi az idei időszakra, de eddig még nem jelentkeztek, 
hogy rendeznék ezt az összeget. 
 
Csötönyi László elnök: Tehát akkor ezt a jelképes összeget sem fizették meg. 
 
Illés Tamás elnökhelyettes: Ők ugye azt mondták, hogy pályázati pénzekből tartják fenn 
magukat. Azt mondták, hogy ez a fizetési kötelezettség aránytalanul nagy nehézségeket 
eredményezne számukra. 
 
Berlinger Attila ügyvezető igazgató: Van még egy olyan probléma, hogy ott van a székhelyük 
is. 
 
Csötönyi László elnök: Ez már részletkérdés. Alapító okiratot módosítanak és kész. 
 
Kérdés hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 
igen szavazattal egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta:  
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Kultúra, 
Civil Szervezetek,  

Városmarketing Bizottságának 74/2022. (XI.22.) határozata 
civil szervezettel kapcsolatos megállapodásról szóló döntés 

meghozatalára 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kultúra, 
Civil Szervezetek és Városmarketing Bizottsága dönt az Újra Dolgozni 
Tolnában Egyesület által használt helyiségekkel kapcsolatos 
döntéshozatal előkészítésének megkezdéséről. 
 
Határidő:  2022. november 24. 

Felelős:  Csötönyi László elnök 

 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el, az elnök a nyilvános ülést 15 óra 35 perckor 
berekeszti. A bizottság zárt ülésen folytatja munkáját.  

 
K.m.f 
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     Murvai Árpád 
                   jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
 
 
 
Készítette: 

 dr. Ambrus Gábor  
jegyzőkönyvvezető 
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Csötönyi László 
elnök 

 

 

Ellenjegyezte: 
           dr. Gábor Ferenc  

           jegyző 


